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Dr. Balogh András: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a 
bizottság 4 fővel határozatképes, az ülést megnyitja. Kérdés, észrevétel hiányában szavazást 
kér a napirend elfogadásáról. 
 
 
TVÉKB 76/2012. (III.28.) sz. határozat 
 

A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság elfogadja 
az előterjesztett napirendi pontot. 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
 
 
Elfogadott napirend 
 
 

1. Előterjesztés a XV. kerületi közintézmény hálózat integrált és irányított modell 
szerinti továbbfejlesztéséről, Budapest Főváros XV. kerület, Rákospalota, 
Pestújhely, Újpalota Önkormányzat Gazdasági Működtetési Központjának 
bővítéséről, központjának kialakításáról  (Ikt.sz. 117-101/2012. sz. anyag)  
Előterjesztő: László Tamás polgármester 

 Előadó: Dr. Macsári Viktória kabinetvezető 
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1. Előterjesztés a XV. kerületi közintézmény hálózat integrált és irányított modell 

szerinti továbbfejlesztéséről, Budapest Főváros XV. kerület, Rákospalota, 
Pestújhely, Újpalota Önkormányzat Gazdasági Működtetési Központjának 
bővítéséről, központjának kialakításáról  (Ikt.sz. 117-101/2012. sz. anyag)  

 
  
 

Dr. Balogh András: Megadja a szót az előterjesztőnek szóbeli 
kiegészítésre. 

 
Dr. Macsári Viktória: Nem kíván szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Dr. Balogh András: Van-e olyan kormányhatározat, amely előírja, 

hogy a bérszámfejtést az intézményeknél kell hagyni? 
 
Aradi Gizella: Nincs ilyen jogszabály. Olyan van, ami azt mondja ki, 

hogy az előirányzatokkal való gazdálkodás joga az önálló intézmény vezetőjét illeti meg.  
 
Dr. Balogh András: A GMK-ba felveendő emberek bére nem a 

közalkalmazotti tábla szerint került megállapításra, hanem ki vannak egészítve. Mi ennek az 
oka? A karbantartási ügyintéző fizetése 267.000 forint. Hol spórol ezzel az önkormányzat? 
Nincs arról kimutatás, hány embert bocsátanak el a különböző intézményekből. Figyelembe 
kellene venni ezeket az embereket, hányat tudnak átvenni a GMK-ba, hányan válnak 
munkanélkülivé?  

 
Illés Géza: A hasznosítási variációnál, a rajzok közül véletlenül maradt 

ki a negyedik az előterjesztésből?  
 
Böröczfy Ferenc: A 6.1 melléklet tartalmazza az első variációt, a 6.2 a 

másodikat, a 6.3 a harmadikat, így a 6.4 melléklet lehet a negyedik variáció, csak nem írták 
rá.  

 
Király Csaba: A testület a döntése alapján az Ady Endre utcai volt 

szakközépiskola hasznosításáról szóló előterjesztést a májusi ülésére kérte vissza. Most miért 
került mégis eléjük az anyag? 

 
Dr. Macsári Viktória: A fizetési fokozatok átlagban lettek 

meghatározva. Egy 30 év munkaviszonnyal rendelkező dolgozó bére lett betervezve, de ha 
kevesebb éve lesz, akkor alacsonyabb bért állapítanak meg. Valóban az szerepel a 
határozatban, hogy a májusi ülésre jön vissza az előterjesztés, de mivel aktualitása van a 
kérdésnek, a mostani előterjesztéssel előbb végrehajtható. A két dolog nem mond ellent, csak 
előbb tesznek eleget a kötelezettségnek. 

 
Dr. Balogh András: Miért nem az alapbért kapják?  
 
Dr. Balázs Zoltán: Sajnálja, hogy igazgató úr nem vesz részt a 

bizottság ülésén. A munkakörökre gyakorlattal rendelkező, diplomás szakembereket akarnak 
beállítani, ezért terveznek magasabb besorolást. A munkáltatói kiegészítést ha megkívánja a 
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szakember személye, megadják, ha nem, akkor nem. A táblázat egy tervezet, a GMK 
vezetőjének elképzeléseit tükrözi.  

 
Dr. Balogh András: Fontosnak tartja, hogy megnézzék, milyen 

mértékű elbocsátás várható. Csoportos lesz? Végkielégítésre lehet számítani? Sokkal több 
figyelmet kellene fordítani arra, mi lesz a meglévő munkaerő-állománnyal. Nincs 
meggyőződve arról, hogy a felsorolt álláshelyek indokoltak. A GMK-nak olyan szervezetnek 
kell lennie, ahol főleg gyakorlati munkát végeznek. Sokkal kevesebb irányító ember kellene. 
Nagy szervezetről van szó, és egyre nő. Könyvből nem lehet megvalósítani a GMK-t, a 
gyakorlat sokat alakít majd rajta. Valaki kitalálja az íróasztalnál ülve, hány energetikus kell, 
aztán kiderül, nincs elég asztalos, viszont van öt igazgató. Azt sem tartja helyesnek, hogy a 
Palota Holdingnál öt igazgató van. Javasolja, gondolják át az álláshelyeket, fizetéseket, és 
hozzák vissza az előterjesztést az áprilisi ülésre. 

 
Aradi Gizella: Nem lehet megspórolni idén annyit, mint tavaly. A 

GMK-ba bekerülő intézményeknél végig kell nézni a dolgozók státuszát, az előirányzatok 
mozgását, melyekre nem lesz szükség az átalakítást követően. Ezek a március-áprilisi 
feladatok, amelyekkel kapcsolatban az előterjesztés visszakerül a testület elé. A státuszok 
azért kellenek most, hogy elkezdődjön a fejlesztés, ami a konkrét végrehajtást segíti. 
Korábban csupán 1 hónapja volt a GMK-nak a felkészülésre. Hosszabb idő szükséges a 
szabályok kidolgozására, az együttműködés rendjének kialakítására, hogy zökkenőmentes 
legyen a feladatok átvétele. 

 
Böröczfy Ferenc: Felvetődött ez a kérdés az első ütemnél is. A létszám 

nagy mértékben csökkent, de ebből ketten nyugdíjba mentek, három embert áthelyeztek a 
GMK-ba, vagyis minimális volt azok száma, akiktől meg kellett válni. Legtöbben azt 
mondták, nem akarják, hogy átvegye őket a GMK. Nem az a cél, hogy kitegyék az embereket 
az utcára.  

 
Dr. Balogh András: Az Ady Endre utcai volt szakközépiskola épülete 

130 embert is be tudna fogadni, ezért nagy lenne a GMK-nak. A 73 embernek 24 m2 jutna, a 
normatíva pedig 10-12 m2. Senki nem mondta, hogy nem lehetne két épületbe tenni a GMK-t. 
Három téma van összekeverve: helyet keresnek a GMK-nak, a KoMa-nak, és hasznosítani 
akarják az Ady Endre u. 33. sz. alatti ingatlant. Szavazást kér a módosító javaslatról.  

 
 

TVÉKB 77/2012. (III.28.) sz. határozat 
 
A Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy napolja el az áprilisi ülésére a XV. kerületi közintézmény hálózat 
integrált és irányított modell szerinti továbbfejlesztéséről, Budapest Főváros XV. kerület, 
Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat Gazdasági Működtetési Központjának 
bővítéséről, központjának kialakításáról szóló előterjesztés tárgyalását. 
Felelős: polgármester 
Határidő: 2012. március 28. 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú) 
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Dr. Balogh András: Megköszöni a bizottsági tagok részvételét, az 
ülést bezárja.  
 
 
 

K.m.f.  
 
 
 
 
 
 
 

Varga Mónika Dr. Balogh András 
bizottsági titkár elnök 

 


